
 

1 

Corona en de gevolgen 
 
Op dit moment (zondag 29 maart) is het nog niet bekend of de competitie nog 
wordt uitgespeeld. Ook is het nog niet bekend of de sportverenigingen in welke 
vorm dan ook  langzaam kunnen opstarten of dat we ons moeten houden aan het 
dringende advies om tot 1 juni geen bijeenkomsten te organiseren. Voor onze 
afdeling heeft dit enorme gevolgen, net als voor de rest van onze omnivereniging.  
Ook de stichting zit met een opgedroogd inkomsten stroom en heeft net als de 
afdelingen alleen maar kosten. Dit alles staat natuurlijk in schril contrast met onze 
gezondheid, want die is veel belangrijker.  Als corona bezworen is, komt het 
voetbal en alle sporten er wel weer. Zoals jullie bekend duurt de verplichte stop 
in ieder geval tot 6 april. Wat er daarna gaat gebeuren is ongewis. Het bestuur 
houdt er rekening mee dat de competitie helemaal niet meer wordt uitgespeeld 
maar we blijven net zoals we nu al doen de richtlijnen van de overheid en de 
KNVB daarin volgen. Zodra daar nieuws over is zullen we dat via Facebook en de 
voetbalapp aan jullie kenbaar maken. 
 
Contributie 
 
Over het innen van de contributie verwijs ik graag naar het bericht van onze HB 
penningmeester Klaas Dekker die elders in dit digitaal blaadje staat vermeld. 
 
Sportkrantje 
 
Het HB heeft gemeend om geen gedrukt sportkrantje meer uit te brengen zolang 
de corona crisis duurt.  Het is op dit moment niet verantwoord om een gedrukte 
versie uit te brengen, omdat we in dat geval niet aan de eisen van de overheid 
kunnen voldoen  en we kunnen de gezondheid van de krantjes  vouwers en 
bezorgers  in gevaar brengen. We zijn als HB reeds lange tijd bezig om het krantje 
digitaal te maken. Nu er geen gedrukt exemplaar meer kan worden gemaakt 
brengen we dit krantje daarom digitaal uit. De komende weken proberen we 
jullie via eventueel zo'n krantje of via andere media zoals de website jullie op de 
hoogte te houden. 
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Velden 
 
Doordat er geen school is maakt de jeugd steeds meer gebruik van onze velden. 
De groep voetballende jeugd wordt ook steeds groter. Dit is niet de bedoeling en 
wij willen iedereen, ook de ouders oproepen om dit niet toe te staan. Voetbal is 
een contact sport en zoveel kinderen bij  elkaar is gezien alle maatregelen van de 
overheid NIET toegestaan.  Dus ook voor alle kinderen telt dat de velden gesloten 
zijn tot nader orde. Wij doen daarom een dringend beroep op iedereen hierop 
toe te zien. Het is vervelend, maar als we ons aan alle oplegde regels houden, 
zullen we wellicht zo snel als mogelijk weer normaal kunnen sporten. 
 
Activiteiten 
 
Alle activiteiten die staan gepland zijn tot 1 juni afgelast. Wat er na die datum 
mag en kan is volstrekt onduidelijk. Ook het driede toernooi dat in juni op het 
programma staat is in ieder geval onzeker of het door kan gaan. Het bestuur 
wacht hierover de berichtgeving af.  Binnenkort neemt het bestuur hierover een 
besluit. Zodra bekend is wat er met de competitie gaat gebeuren zullen we ook 
kijken naar het volgend seizoen. Tenslotte vragen wij als bestuur afdeling voetbal 
om ondanks alle beperkingen zich te houden aan de regels. We zijn gewend om 
alles te mogen en kunnen doen, en dat is op dit moment helaas anders.  Zodra er 
meer nieuws is laten we dat via de voetbalapp etc. aan jullie weten. Denk om 
elkaar en probeer gezond te blijven!!! 
 
Het bestuur 
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Contributie  
 
Inmiddels heeft de overheid besloten om geplande bijeenkomsten en 
evenementen te verbieden tot in ieder geval 1 juni 2020.  
Op dit moment geldt voor scholen en sportverenigingen nog dat ze tot 6 april 
2020 gesloten blijven, maar het is te verwachten dat ook deze sluiting verlengd 
zal worden. De activiteiten van de SV Tynaarlo zullen dus helaas voorlopig nog 
wel stilliggen, verwachten we.  
Wat uiteindelijk de gevolgen van deze maatregelen zullen zijn voor SV Tynaarlo 
valt nu nog niet te zeggen. Op dit moment lopen de meeste kosten voor onze 
vereniging gewoon door. De gemeente rekent zaalhuur, de afschrijving op ons 
materiaal gaat door en het salaris van de trainers die onder contract staan bij SVT 
moeten we blijven uitbetalen.  
Vanuit het NOC-NSF wordt gewerkt aan het in kaart brengen van de financiële 
gevolgen voor sportclubs en zal er overleg plaatsvinden met o.a. de Rijksoverheid 
over mogelijke ondersteuning. We zullen de komende periode contact zoeken 
met de gemeente Tynaarlo over mogelijke compensatie. Omdat we als SV 
Tynaarlo de maandelijkse contributie hard nodig zijn om de doorlopende kosten 
te kunnen betalen, zijn wij genoodzaakt het innen van de contributie, ook in deze 
tijd, gewoon door te zetten. Wij begrijpen dat dit geen leuk bericht is, maar op 
deze manier kunnen we met elkaar onze club hopelijk op de been houden.  
Mocht er vanuit de overheid een vorm van compensatie komen, dan zullen we 
ons dan beraden op de vraag of en hoe we die compensatie terug kunnengeven 
aan de leden. Dit zal echter pas achteraf bekeken kunnen worden. Kijk voor veel 
gestelde vragen ook op de website van het NOC-NSF.  
https://nocnsf.nl/wat-doet-nocnsf/sport-en-maatschappij/coronavirus-en-sport-
veelgestelde-vragen  
We realiseren ons dat dit voor velen een erg vervelende situatie is.  
Mochten er desondanks leden van onze club in financiële nood komen en de 
contributie niet kunnen betalen deze periode, neem dan contact op met de 
penningmeester@svtynaarlo.nl   
We hopen dat iedereen hier gezond uitkomt. Uiteraard hopen wij dat we het 
‘gewone’ maar zeker ook het sportieve leven snel weer kunnen hervatten.  
 
Zorg voor elkaar!!  
 
Met vriendelijke groet,  
Bestuur SV Tynaarlo 

https://nocnsf.nl/wat-doet-nocnsf/sport-en-maatschappij/coronavirus-en-sport-veelgestelde-vragen
https://nocnsf.nl/wat-doet-nocnsf/sport-en-maatschappij/coronavirus-en-sport-veelgestelde-vragen
mailto:penningmeester@svtynaarlo.nl
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Nieuwsbrief Gymnastiek  

Geachte leden, leiding, vrijwilligers en betrokkenen bij onze SVT, 
 
Het virus houdt ons nu al een paar weken in de klem. Niet naar buiten, geen 
koprol of radslag in de gymzaal, geen krantje in de bus, geen onderhoud aan het 
veld waarop geen voetbal meer rolt. Laten we hopen dat we waar nu “geen” 
staat op korte termijn weer het woord “wel” kunnen invullen.  
 
Gymzaal: De gymzaal is voorlopig op slot. Vorige week donderdag is er nog 
contact met de gemeente Tynaarlo geweest of de zaalhuur wel in rekening 
gebracht gaat worden. Hier is nog geen beslissing over genomen. De kosten 
lopen dus gewoon door. De Gemeente is op dit moment aan het inventariseren 
wat de gevolgen zouden zijn als ze de zaalhuur zouden kwijtschelden. De 
verwachting is dat ze hier over 2 weken op terugkomen. Opzeggen van uren kan 
tot gevolg hebben dat anderen de uren van SVT gaan huren en dat zou weer tot 
gevolg hebben dat de huidige gymroosters weer aangepast zouden moeten 
worden. Daar zitten we niet met elkaar op te wachten. Eerst dus maar even 
afwachten wat de Gemeente gaat besluiten. Als de gymzaal weer open gaat zal 
er eerst een controle moeten plaatsvinden ivm het gevaar op besmetting met de 
Legionellabacterie want we willen natuurlijk niet van Corona in Legionella 
terechtkomen. Tot de tijd dat de gymzaal weer operationeel is zullen we het 
moeten doen met de filmpjes op onze facebook pagina (zie FB SVT Tynaarlo en 
gymnastiek). De conditiegroep 35 + heeft van Jolanda een aantal 
huiswerkoefeningen meegekregen. We hebben een aantal activiteiten eerst 
moeten uitstellen maar van uitstel komt wat ons betreft geen afstel. Zo is het 
clubkampioenschap en de 2 jaarlijkse uitvoering die op 20 juni zou plaatsvinden 
uitgesteld tot nader order evenals alle KNGU turnwedstrijden.  
 
Geraniumactie 8 & 9 mei 2020: De geraniumactie zal ook later bekeken moeten 
worden. Nu er geen fysiek krantje is, ontvangen de leden geen bestelformulier. 
We hebben dus tot nader order de kweker afgezegd want de doorgaans 1000 
geraniums moeten ook echt verkocht worden. Misschien kunnen we nog creatief 
zijn met internet en werken met een combinatie van het laten ophalen van de 
geraniums want het is voor de afdeling gymnastiek een financiële tegenvaller als 
we hem helemaal dit jaar niet doen. Hierover nemen we na 6 april een beslissing 
binnen het bestuur van afdeling gymnastiek. 
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De SVT krant: In overleg met de redactie, vouwers en bezorgers van de SVT krant 
is besloten het krantje voorlopig niet op papier uit te brengen. Er is op dit 
moment geen sportief nieuws te melden en we moeten het fysieke contact 
tussen mensen tot een minimum beperken. Wel zijn we heel blij dat de redactie 
deze krant nog mogelijk gemaakt heeft en deze op internet heeft gezet. Het 
wordt wel een vergeten ook al deze mensen te bedanken voor hun tomeloze 
inzet voor onze SVT. 
 
De Groencommissie: De Groencommissie heeft besloten het onderhoud 
voorlopig te staken vanwege de risico’s. De velden liggen er mooi bij en als het 
weer kan zullen ze de activiteiten weer opstarten.  Zoals bekend mag er niet 
gevoetbald worden op de velden. Hierop zal gehandhaafd worden obv art 461 
BW als we hier toch mensen zien. Als zijn de kinderen zelf niet echt een 
risicogroep, ze zijn wel in staat het virus ongewild over te brengen. Ook de  
Groencommissie doet belangrijk werk voor SVT en ook hier is dus een grote 
pluim op zijn plaats 
Tenslotte: Het hoofdbestuur is blij met het begrip wat iedereen toont. Het steunt 
ons enorm om zsm alle sportieve activiteiten weer in gang te zetten. SVT zal dit 
overleven en zal weer bruisen van activiteit als het weer kan.  
 
Denk en zorg voor elkaar! 
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OPROEP 
 
Wie wil contactpersoon zijn voor het plaatsen van (nieuws)berichten op de 
website en Facebook van SVTynaarlo? Er zijn nu een beperkt aantal mensen die 
het (kunnen) doen. We zijn met name op zoek naar mensen die voor jeugd- en 
seniorenvoetbal berichten willen plaatsen. Dus zit je toch regelmatig op social 
media en vind je het leuk om wat voor SVT te doen, meld je dan aan! 
Bij vragen bel, app of mail gerust, en voor aanmeldingen natuurlijk ook ☺. 
 
Hartelijke groet,  
Lydia Pieters 
sponsoring@svtynaarlo.nl 
06-48379818 
 

AH plaatjes actie: 

De spaaractie van de plaatjes bij Albert Heijn Zuidlaren loopt in deze periode die 
in het teken staat van corona nog steeds door. Als je je eigen mok, poster of 
sleutelhanger hebt besteld kan je dat, in tegenstelling tot hetgeen in het album 
vermeld is, vanaf week 17 ophalen bij de servicebalie van de Albert Heijn in 
Zuidlaren. Let wel op de veiligheidsmaatregelen die in de winkel getroffen zijn. 
 

 
Geen compostactie in 2020. 
 
Gezien de ontwikkelingen in de Coronacrisis hebben wij besloten dit jaar geen 
compostactie meer te houden. 
 
Wij vinden dit jammer, maar hopen u volgend jaar wel weer compost te kunnen 
en mogen bezorgen. 
 
Bestuur afd Voetbal 

mailto:sponsoring@svtynaarlo.nl

